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Ärende 7: Inriktningsbeslut Sjödalsgymnasiet 
 

 
Kristdemokraterna ser det som helt nödvändigt att genomföra effektiviseringar och en kraftig 
reduktion av den administrativa överbyggnaden som en följd av Sjödalsgymnasiets flytt till 
Huddingegymnasiet. Det är inte heller meningsfullt att marknadsföra de gymnasieutbildningar som 
genomförs under namnet Sjödalsgymnasiet. Dessa åtgärder behöver inledas skyndsamt och fullt ut 
vara genomförda till nästa läsårs skolstart. 

 
Huddinge den 20 september 2023 
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